
 

 

 

 

 
 

9. ROČNÍK 

Naše návštěva radnice 
            Ve čtvrtek 26. února 2015 jsme na pozvání pana starosty Milana Wenzla navštívili Úřad městské části 

Praha 15. Po vřelém přivítání a seznámení s panem starostou a paní místostarostkou Bc. Jitkou Kolářovou, 

zástupkyní za oblast školství, jsme byli uvedeni do kanceláře pana Wenzla.  Zde nám bylo nabídnuto posezení       

a jako milé překvapení i  občerstvení.  Kancelář na nás působila velice příjemným a klidným dojmem, a proto 

nám po chvíli nepůsobilo žádné problémy klást panu starostovi zvídavé otázky.  

 Naše dotazy se týkaly snad všech oblastí běžného života naší městské části. Například nás zajímala 

výstavba nových bytových domů, bezpečnost chodců v okolí úřadu a školy nebo realizace stezky pro in-line 

bruslení. Pan starosta společně s paní Kolářovou náš dotaz vždy pečlivě vyslechli a poté se nám snažili dle svých 

možností odpovědět. Po chvíli se naše role obrátily a ptal se pan starosta. Z jeho otázek bylo patrné, že mu záleží 

na tom, aby se občanům a hlavně školákům na Praze 15 opravdu líbilo a dobře žilo.  

 Setkání s panem starostou bylo zajímavé a jako poznatek jsme si z něj odnesli zjištění, že názory               

a problémy nás, žáků základních škol, nezůstávají bez povšimnutí.                       

                                                                                             Lucie Rosičková 
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